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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 08. april 2019, kl. 17.30-19.30 afd. Søndersø  

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Freja 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Jørgen, Lisbet P., Max, Karin 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Mikkel Brunse 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

60- 

Godkendelse af referat fra 05/03 

Referatet fra mødet i 05/03 blev godkendt. 

 

 

Orienteringspunkter:   

61-  

Elevrådet 

Freja fortalte om fordele og ulemper i forhold til 

forsøget med mobilfri periode, som vi netop er i 

gang med. 

7. – 8. årg. er mere positive end 9. årg. 

Der er stadig lidt udfordringer med toiletterne, da 

der er åbent foroven. Der males og laves tiltag. 

 

62- 

Valgfag og ungdomsskolen 

En gruppe har arbejdet med at udbyde flere valg-

fag, og i den forbindelse er de andre skoler og ung-

domsskolen i kommunen med. Valgfagene placeres 

på fredage. På de øvrige fredage er der almindelig 

undervisning. 

Mht. madordningen er omsætningen faldet i forbin-

delse med mobilfri periode. Det at spise i hallen er 

hyggeligt og stadig en fin ordning. 

 

63- 

10. kl. special til ungdomsskolen 

Jan orienterede om beslutningen, der får den be-

tydning at 10. special skal placeres under Ung-

domsskolen. For at lave et tilbud, der har ressour-

cer nok, vil tilbuddet også omfatte elever i kommu-

nen, der har særlige udfordringer. 

 

64- 

Mobilfri periode 

I forbindelse med evalueringen, vil Jan besøge 

klasserne, og invitere en fra hver årg. med til et 

møde. Tendensen er nok, at jo ældre eleverne, jo 

større udfordring giver det. Emnet tages med på 

næste møde. 

X 

65- 

Personalereduktion næste år 

Jan orienterede om overtallige og undertallige per-

sonaler på skolen og i kommunen. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

66-  

Evaluering af åbenhus – Lykke Møller 

 Flere gav udtryk for, at arrangementet var godt. 

Gerne en invitation til at komme i klasserne. Jan 

undersøger muligheden. 

 

 

67- God snak om uddeling af ”Det nye Testamente” fra  
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Uddeling af biblen på 5. årgang Gideonitterne. Hvad med andre? 

Må aldrig blive forkyndende. 

Vigtigt at forældrene er orienteret. 

68- 

Ændring af skolereformen 

Muligheden for at afkorte skoledagen i indskolingen 

er en mulighed, men i skoleåret 2019/20 bliver det 

ikke en mulighed pga. den sene udmelding. Bl.a. 

busserne giver udfordring. 

Ledelsen vil orientere forældrene enten via forvalt-

ningen eller fra skolen selv. 

Melletrinnet og overbygningen vil fortsætte med 2 

ugentlige timer til 2-voksenordingen. Den ønskede 

evaluering udgår. 

Folkeskoleloven sendes til bestyrelsen. 

 

69- 

Budget 2019 

Jan orienterede om budget 2019. Udgifterne til IT 

og digitale undervisningsmidler sammenholdt med 

bøger skal hele tiden være under bevågenhed. 

Budgettet blev godkendt. 

X 

70- 

Principper for forældresamarbejde  

 Jan fremlagde arbejdsgruppens oplæg, og der blev 

givet input, der kunne kvalificere oplægget. Heref-

ter vil det blive et af skolens principper, når perso-

nalegruppen får ejerskab til princippet. 

X 

71-  

Evt. 

• Henvendelse fra forældre ang. det 

obligatoriske i nationale test. 

• Skolebestyrelsesmødet den 16/05 

flyttes til den 14/05. 

• Skolebestyrelsesmødet den 12/06 

flyttes til den 19/05. 

• Parkeringsforhold. 

• Der har været henvendelser fra forældre om det 

obligatoriske i nationale test. Jan tager en snak 

med forvaltningen. 

• Der arbejdes på en løsning mht. parkeringsfor-

hold, og der er nu problemer med aflæsning på 

Højagervej. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 14-05 2019 kl. 17.30 – 12.30:  

• Brug af mobiltelefoner 


